
From: Milan Šorm <ing@milansorm.cz>  
Sent: Saturday, February 22, 2025 8:54 PM 
To: kontrolní komise SVJD Štouračova 17,19,21 <kontrola21@email.cz> 
Subject: RE: SVJD Štouračova 17,19,21 - stížnost na jednání výboru (cirkulace TV) 
 

Dobrý den, 
ve své stížnosti jsem nezpochybňoval platnost usnesení shromáždění, pouze jsem vyjádřil svou 
domněnku, že v našem domě už cirkulační čerpadla jsou osazena. Tento můj (asi tedy mylný) 
názor byl opřený jak o tvrzení mnou oslovených projektantů rozvodů ZTI, tak o tvrzení techniků 
Průkopníku, že v bystrckých domech se už dávno používají cirkulační čerpadla. Pan Svoboda si 
chtěl vše ověřit přímo u nás, ale protože jsem mu nemohl zpřístupnit příslušné místnosti, 
vyzval jsem k tomu kontrolní komisi. 
 
Pokud tedy bylo tvrzení správce Kubiše o existenci samotížného rozvodu teplé vody v našem 
domě shledáno při kontrole rozvodu pravdivým, omlouvám se mu za má slova o jeho 
nekompetentnosti v této věci. 
 
Nicméně si myslím, že pokud tento rozvod TV funguje v našem domě už desítky let, bylo by 
riskantní nyní provádět jeho změnu i ve vchodech, kde problémy hlášeny nejsou (na 
shromáždění byly zmíněny pouze potíže ve dvou bytech vchodu 21). Podle mne je vhodnější 
nejprve zjistit, zda problémy nevznikají v samotném bytovém rozvodu a jaká je situace 
v okolních bytech. Teprve při přetrvávajících potížích provést změnu rozvodu na nucený oběh. 
Na ten totiž má vliv i již osazené potrubí – parametry cirkulačního čerpadla je třeba určit 
v závislosti na materiálu a profilech přívodního i zpětného potrubí TV. 
Stoupací potrubí rozvodů vody se navíc má v blízké budoucnosti podle jiného usnesení 
shromáždění měnit, takže by možná bylo vhodnější počkat až na rekonstrukci stoupaček, příp. 
osadit čerpadlo jen ve vchodu, kde jsou jinak neřešitelné potíže (č. 21?). 
 
Ing. Milan Šorm, byt č. 912/19 
Štouračova 19, Brno 
 
 
 
From: kontrola21@email.cz <kontrola21@email.cz>  
Sent: Friday, February 21, 2025 1:16 PM 
To: Milan Šorm <ing@milansorm.cz> 
Subject: Re: SVJD Štouračova 17,19,21 - stížnost na jednání výboru (cirkulace TV) 
 

Dobrý den, 
kontrolní komise se zabývala Vaším podnětem ze dne 16.2.2025 týkajícím se problémů s 
dodávkou teplé vody v domě Štouračova 17-19-21. 
Obrátili jsme se na pana Svobodu z Průkopníka a na správce domu Kubiše a prověrkou všech 
tří vchodů zjistili následující:  
 Na Štouračově 17-19-21 se žádná cirkulační čerpadla dosud nepoužívají. 
Platí tedy usnesení ze shromáždění SVJ  dne 10.10.2024. 
 
Aktuálně se zabýváme Vaším dalším podnětem o údajně neekonomickém nákupu dálkově 
odečitatelných vodoměrů. O závěru šetření Vás budeme informovat. 
 
PhDr. Ludmila Hanzíková 
předsedkyně KK 
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